

MINUTES OF PROCEEDINGS

WEDNESDAY, JANUARY 29, 1986

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-86, An Act to amend the Canada Deposit Insurance Corporation Act, met at 3:30 o'clock p.m., the Chairman, Jack Ellis, presiding.

Members of the Committee present: Bill Attewell, Don Blenkarn, Bud Bradley, Harry Brightwell, Vincent Dantzer, Jack Ellis and Sid Fraleigh.

Alternates present: Jim Jepson, Arnold Malone, Shirley Martin, Aideen Nicholson and Bob Porter.

Jack Ellis announced his appointment as Chairman of the Committee pursuant to Standing Order 70.

The Order of Reference dated Monday, January 27, 1986 being read as follows:

ORDERED,—That Bill C-86, An Act to amend the Canada Deposit Insurance Corporation Act, be referred to a Legislative Committee.

On motion of Bill Attewell, it was agreed,—That the Committee print 1,000 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*.

On motion of Aideen Nicholson, it was agreed,—That the Chairman be authorized to hold meetings, to receive evidence and to authorize the printing thereof when a quorum is not present, provided that 3 members, one of which is an Opposition member, be present.

Mr. Blenkarn moved,—That the Minister of State (Finance), the Canadian Banking Association and the Trust Company Association be invited to appear as witnesses.

After debate thereon, the question being put on the motion it was agreed to.

At 3:40 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

MONDAY, FEBRUARY 3, 1986

(2)

The Legislative Committee on Bill C-86, An Act to amend the Canada Deposit Insurance Corporation Act, met at 3:32 o'clock p.m., the Chairman, Jack Ellis, presiding.

Members of the Committee present: Bill Attewell, Don Blenkarn, Simon de Jong, Murray Dorin, Jack Ellis, Sid Fraleigh, Claude Lanthier, Shirley Martin, George Minaker, Aideen Nicholson and Reginald Stackhouse.

Appearing: The Honourable Barbara J. McDougall, Minister of State (Finance).

Witnesses: From the Department of Finance Canada: Mr. Gordon W. King, General Director, Financial Sector Policy Branch; Mr. Hy Calof, Counsel.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Monday, January 27, 1986 concerning Bill C-86, An Act to amend the Canada Deposit Insurance

PROCÈS-VERBAUX

LE MERCREDI 29 JANVIER 1986

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-86, Loi modifiant la Loi sur la Société d'assurance-dépôts du Canada, se réunit à 15 h 30, sous la présidence de Jack Ellis, (*président*).

Membres du Comité présents: Bill Attewell, Don Blenkarn, Bud Bradley, Harry Brightwell, Vincent Dantzer, Jack Ellis, Sid Fraleigh.

Substituts présents: Jim Jepson, Arnold Malone, Shirley Martin, Aideen Nicholson, Bob Porter.

Jack Ellis annonce sa propre nomination à la présidence du Comité, en application de l'article 70 du Règlement.

Lecture de l'ordre de renvoi du Lundi 27 janvier 1986 est donnée en ces termes:

IL EST ORDONNÉ,—Que le projet de loi C-86, Loi modifiant la Loi sur la Société d'assurance-dépôts du Canada, soit déferé à un Comité législatif.

Sur motion de Bill Attewell, il est convenu,—Que le Comité fasse imprimer 1 000 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*.

Sur motion d'Aideen Nicholson, il est convenu,—Que le président soit autorisé à tenir des réunions, à recevoir des témoignages et à en permettre l'impression en l'absence du quorum, à condition que 3 membres, dont un membre de l'Opposition, soient présents.

M. Blenkarn propose,—Que le ministre d'État (Finances) ainsi qu'un délégué de l'Association des banquiers canadiens et de l'Association des compagnies de fiducie soient invités à comparaître à titre de témoins.

Après débat, la motion est mise aux voix et adoptée.

A 15 h 40, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

LE LUNDI 3 FÉVRIER 1986

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-86, Loi modifiant la Loi sur la Société d'assurance-dépôts du Canada, se réunit à 15 h 32, sous la présidence de Jack Ellis, (*président*).

Membres du Comité présents: Bill Attewell, Don Blenkarn, Simon de Jong, Murray Dorin, Jack Ellis, Sid Fraleigh, Claude Lanthier, Shirley Martin, George Minaker, Aideen Nicholson, Reginald Stackhouse.

Comparaît: L'honorable Barbara J. McDougall, ministre d'État (Finances).

Témoins: Du ministère des Finances du Canada: M. Gordon W. King, directeur général, Direction de la politique du secteur financier; M. Hy Calof, avocat-conseil.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du lundi 27 janvier 1986 relatif au projet de loi C-86, Loi modifiant la Loi sur la Société d'assurance-dépôts du Canada. (*Voir*